

## SPIS TREŚCI

Str.

### TEORIA ARCHITEKTURY

- |   |   |
|---|---|
| 1. Miroslaw BOGDAN - Piękno formy i odpowiedniości architektury.... | 9 |
|---|---|

### URBANISTYKA I PLANOWANIE PRZESTRZENNE

- |   |    |
|---|----|
| 2. Zbigniew J. KAMIŃSKI - Studium konserwatorsko-urbanistyczne jako narzędzie polityki przestrzennej w małych miejscowościach ..... | 29 |
| 3. Tadeusz KMIEĆ - Obsługa dostaw towarowych w cennych kulturowo obszarach śródmiejskich .....                                      | 41 |
| 4. Lech WOJtas - Próba waloryzacji śródmieścia miast tworzonych na przełomie XIX i XX w. ....                                       | 63 |

### ARCHITEKTURA PRZEMYSŁOWA

- |   |     |
|---|-----|
| 5. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Czy zabytki architektury przemysłowej na Górnym Śląsku muszą zginąć? .....    | 105 |
| 6. Ewa SZADY - Przekształcanie układów przestrzennych kopalń węgla kamiennego w ujęciu historycznym ..... | 127 |

## CONTENTS

Page

### THE THEORY OF ARCHITECTURE

1. Miroslaw BOGDAN - The beauty of form and equivalence in architecture .....

9

### TOWN AND COUNTRY PLANNING

2. Zbigniew J. KAMIŃSKI - The Study on conservation and town planning as an instrument of planning policy in small localities

29

3. Tadeusz KMIEĆ - The service of goods delivery in town centre areas of cultural value .....

41

4. Lech WOJTAŚ - An attempt at valorization of the centers of the towns founded on the turn of 19-th centurs.....

63

### INDUSTRIAL ARCHITECTURE

5. Elżbieta NIEZABITOWSKA - Do the monuments of industrial architecture in upper Silesia have to be destroyed .....

105

6. Ewa SZADY - The historical point of view on the process of converting the space arrangement of coal-mines .....

127

## СОДЕРЖАНИЕ

Стр.

### ТЕОРИЯ АРХИТЕКТУРЫ

1. Мирослав Богдан - Красота формы и соответствия в архитектуре .....	9
---	---

### ГРАДОСТРОЕНИЕ И ТЕРРИТОРИАЛЬНО-ЭКОНОМИЧЕСКОЕ ПЛАНИРОВАНИЕ

2. Збигнев Й. Каминьски - Реставрационно-градостроительное исследование как инструмент пространственной политики в малых местностях .....	29
3. Тадеуш Кмец - Обслуживание товарных поставок в культурно ценных центральных районах города .....	41
4. Лех Войтас - Попытка валоризации центральных районов городов формированных в конце XIX и в начале XX в. ....	63

### ПРОМЫШЛЕННАЯ АРХИТЕКТУРА

5. Эльжбета Незабитовска - Вынуждены ли пропасть памятники промышленной архитектуры в Верхней Силезии .....	105
6. Эва Шады - Исторический подход к проблеме преобразования пространственных структур шахт каменного угля .....	127